

## Förbundsstyrelsemöte Publikt protokoll Svenska Skyttesportförbundet

Tid: 16 – 17 februari 2018  
Plats: Idrottens hus, Skanstull

Närvarande:	Robert Wälikangas	SvSF vice ordförande	RW
	Margareta Ekberg Emilsson	Ledamot	ME
	Bo Ohlsson	Ledamot	BO
	Jane Jönsson	Ledamot	JJ
	Sofia Åkesson	Ledamot	SÅ
	Mikael Svensson	Gevärssektionen (end. fredag)	MS
	Tomas Skarpsvärd	Pistelsektionen	TS
	Lars Kuutti	Lerduvesektionen (ersättare)	LK
	Patrik Wilhelmsson	Viltmålssektionen (ersättare)	PW
	Anna Eklöf	Ungdomsrådet	AE
	Patrik Johansson	Generalsekreterare	PJ
	Jonas Edman	Sportchef (endast fredag)	JE
	Michael Normann	Unionens fackordförande (end. fr)	MN
	Lars Björk	Valberedning	LB
	Marie Franzon	Lekmannarevisor	MF
	Erika Sjöo	Lekmannarevisorssuppleant	ES

§SM18-838 Sammanträdet öppnades kl. 18.15.

§SM18-839 Godkännande av dagordning  
Dagordningen godkändes utan tillägg.

§SM18-840 Godkännande av föregående protokoll  
a. Föregående mötesprotokoll (FS-möte 2017-11-24) godkändes, per capsulam-protokoll (2018-01-25) godkändes och lades därefter till handlingarna.  
b. Åtgärdslistan gick igenom och lades till handlingarna.

§SM18-841 Rapport AU  
a. RW rapporterade muntligen att inga AU-möten hållits sedan senaste FS-mötet. De ärenden som varit aktuella har istället lyfts till styrelsen via per capsulam eller hänskjutits till detta FS-möte.

§SM18-842 Arbetsmiljö  
a. Åtterrapporering arbetsmiljöutredningen  
PJ avrapporterade om det pågående arbetet med den organisatoriska och sociala arbetsmiljön.



b. Systematiskt arbetsmiljöarbete

PJ informerade om att arbetsmiljöarbetet som påbörjats kommer att fortsätta i enlighet med det systematiska arbetsmiljöarbetet, SAM, innehållande bland annat en arbetsmiljöpolicy och en handlingsplan för detta. MN informerade om fackklubbens ståndpunkt avseende det systematiska arbetsmiljöarbetet. MN konstaterar att det är bra att det påbörjats men att inte är färdigt ännu. MN framförde muntligen innehållet i Fackklubbens verksamhetsberättelse för 2017.

c. Värdegrund

Ingen rapport.

§SM18-843 Elitfrågor

a. Elitplan 2024

JE informerade om det pågående arbetet att ta fram en elitplan för aktiva skyttar fram till 2024. JE informerade vidare om hur SvSF elitverksamhet finansieras via RF:s Landslagsstöd och medel från SOK. Pengarna från RF baseras på vad förbundet historiskt presterat. Elitverksamheten får dessutom viss finansiering landslagsstöd för särskilda projekt. SOK finansierar tre aktiva med personliga medel samt möjlighet att under vissa kriterier söka stipendier. Utöver detta avsätter SvSF en viss del medel för elitverksamhet. Sponsormedel går endast till sektionverksamhet.

För framtiden så startar SOK upp Talang 2022, en topp och talang light. SOK skjuter till mycket pengar denna väg och JE:s förhoppning var att SvSF skulle få in två skyttar och en därtill kopplad ledare i det programmet.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att ge JE mandat att arbeta fram en plan för vår elitverksamhet fram till 2024 utifrån "skytte i världsklass" och "skyttesporten vill" och i linje med SOK:s krav, samt att tillsammans med förbundskaptenerna sätta rimliga mål för elitverksamhet 2024.

b. Svenska rekord

Nya svenska rekord föredrogs av JE.

**Beslut:** Följande resultat godkändes som nya svenska rekord av förbundsstyrelsen: Gevär 3x20 damer, 1149p, föreningslag Ramselefors (Lotten Johansson Hilde Karlsson). Gevär 60 skott liggande damer, 1231,2p, föreningslag Ramselefors (Hilde Karlsson, Maria Hägglund). Pistol damjunior 10m, finalrekord, 234,9p, Rebecka Andersson. Pistol dam 10m, finalrekord, 236,8, Vendela Sörensson.

JE lyfte en principfråga om nya svenska rekord i 60 skott damer och damjuniorer, samt för 3x40 och 60 skott skulle godkännas då sektionerna valt att implementera ändringarna i reglementet på olika sätt.

**Beslut:** Efter diskussioner beslutade förbundsstyrelsen att sektionerna själva avgör när och hur nya svenska rekord kan sättas under 2018 Förbundssty-



relsen påtalade att ett samarbete mellan sektionerna behövs för att få en samsyn inför 2019.

- c. Antidoping  
Ingen rapport.

#### §SM18-844 Ekonomi

- a. Preliminärt utfall 2017 / preliminär budget 2018

Första punkt att diskuteras var viltmålssektionens äskade om extra medel för att kunna skicka ett lag till VM. Utgångspunkt i diskussionen var att de extra medel om 500 tkr som redan avsatts till att användas under 2018 inte innefattar viltmålskyttarnas deltagande i VM.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att bifalla viltmålssektionens begäran om extra medel för ett lag vid VM.

Budgetförslaget för förbundet för 2018 gicks igenom av PJ. Vissa poster diskuterades och klargjordes efter närvaro av revisorn. Smärre revideringar på intäkts- och utgiftssidan av budgetförslaget gjordes av förbundsstyrelsen.

- b. Portföljrapport

Portföljrapporten gicks igenom och lades till handlingarna. Önskemål om att förvaltarna deltar och informerar på något kommande FS möte.

- c. Licenser / årsavgifter / medlemstal IOL

En högre grad av tävlingslicenser har inkommit än under motsvarande period 2017. PJ påtalade att detta i mångt och mycket berodde på inbetalningar på bankgirot, som inneburit manuellt arbete med registrering.

- d. Idrottslyftet utvecklingsstöd 2018

Budgeten för idrottslyftets utvecklingsstöd gicks igenom och lades till handlingarna.

- e. Redovisning försvarsmakten 2017

Redovisningen lades till handlingarna utan någon erinran.

#### §SM18-845 Politiska områden

- a. Vapendirektivet

RW och PJ informerade om det pågående arbetet samt om kommande möte med utredaren inför det fortsatta arbetet med delbetänkande två. Förslaget i utredningen är att magasin likställs med ammunition, dvs. att innehav av ett licenspliktigt vapen automatiskt ger rätt att inneha magasin till vapnet (utan separat licens). Vidare informerades om att man för utredaren framställt önskemål om att även Sverige i likhet med övriga EU länder ska acceptera europeiska vapenpasset för att underlätta utländska nationers tävlande i Sverige. Till saken hör dock att ansvarig minister, Morgan



Johansson i media uttalat att införseltillståndet ska vara kvar, då Sverige inte kan godkänna det europeiska vapenpasset eftersom det finns länder som har väldigt dålig kontroll på vapen. Det konstaterades att en möjlig väg framåt förefaller vara att dessa "osäkra" länder pekats ut och att man accepterar införsel med vapenpasset från övriga.

RW och PJ informerade om att i delbetänkande två är SvSF:s fokus att få ett klarläggande av "synnerliga skäl", ett begrepp SvSF vill inte ha kvar då det juridiskt ställer mycket höga krav. Detta begrepp har tolkats olika av polisen i olika delar av landet.

#### §SM18-846 Internationellt

##### a. Rapporter

RW lämnade en kort information om sitt möte med NSR i Oslo, varefter programmet för kommande NM visades, varefter rapporten lades till handlingarna.

#### §SM18-847 Rapporter

##### a. Sektionerna

Pistolsektionen rapporterade att de har en arbetsgrupp för mixade team, detta står ej i rapport. Lerduvesektionen rapporterade att de för tillfället förbereder sig inför årets tävlingar. Gevärsektionen hade inget att tillägga till sin rapport. Viltmålsektionen hade en fråga om licensavgifterna, denna fråga flyttades till punkt SM18-844A.

##### b. Kansliet

PJ informerade och rapporterade muntligen om verksamheten vid kansliet och de nyanställningar som skett.

##### c. Valberedningen

I valberedningens rapport fanns frågor om eventuella förändringar i stadgarna avseende valbarhet och valberedningens arbete.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen övertog frågorna från valberedningen och beslutade att arbetsutskottet under ledning av BO skulle titta på dessa frågor och om nödvändigt skriva en proposition till FS-mötet i maj.

##### d. Lekmannarevisor + ersättare informerade om sitt arbete samt att de inväntar material från PJ.

#### §SM18-848 Föreningsärenden

##### a. Namnbyte

Hammars pistolskytteklubb har begärt att få byta namn till Zinkgruvans pistolskytteklubb.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen godkände namnbytet (och som brukligt överlåta till kansliet att omhänderta nödvändig kommunikation).



b. Utträde

Pello skytteförening har inkommit med en begäran om att på grund av ekonomiska skäl få utträda ur förbundet.

**Beslut:** FS godkände utträdet (och som brukligt överlåta till kansliet att omhänderta nödvändig kommunikation).

§SM18-849 Utmärkelser

a. Förtjänstmedaljer

Påminnelse om att kontrollera om det finns några inom styrelse eller sektioner som kan komma i åtanke för någon förtjänstmedalj.

b. Stora skyttars märke

Roslagens JSK hade nominerat en skytt till Stora skyttars märke med hänvisning till framstående placeringar vid sportingtävlingar. Vid kontroll av kriterierna framgick att poäng för Stora skyttars märke endast kan erhållas i seniorklasser och av inskickat underlag framgick att två av tre placeringar var i juniorklass.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen avtog nomineringen och ålade PJ att kommunicera detta med föreningen.

c. Årets skytt

Förbundsstyrelsen ålade PJ att tillse att pristagaren blev inbjuden till förbundsmötet.

§SM18-850 Förbundsmötet 2018

a. Tidsplan inför förbundsmötet

Tidsplanen gicks igenom.

b. Kallelse / fullmakt / röstlängd / mötesordförande

Kallelse och fullmakt till förbundsmötet justerades och godkändes därefter. Röstlängden återremitterades till kansliet för kontroll över beräkningarna, då det enligt stadgarna ges en röst per 1 500 medlemmar och siffrorna i röstlängden är för höga. PJ rapporterade att arbetet med att söka en mötesordförande fortgår.

c. Program förbundsmötet

Utkastet till program för förbundsmötet bordlades till nästkommande FS-möte.

d. Föredragningslista förbundsmötet

Föredragningslistan för förbundsmötet bordlades till nästkommande FS-möte.

§SM18-851 SvSF strategiska verksamhetsplan

a. Strategi, riktlinjer och fokusområden

Styrelsen diskuterade riktlinjer och fokusområden inför utformandet av



den strategiska/övergripande verksamhetsplanen för SvSF.

**Beslut:** FS beslutade om att verksamhetsutvecklingen inom förbundet skulle ske mot RF strategi 2025, utbildning och kommunikation de närmaste åren.

b. Remissförfarande

Förbundsstyrelsen resonerade om vilka remissinstanser som i första läget var aktuella avseende den strategiska verksamhetsplanen.

**Beslut:** Remissförfarande till sektioner och kansli.

§SM18-852 Övriga frågor

a. SvSF riktlinjer för barn- och ungdomsskytte

SvSF riktlinjer för barn- och ungdomsskytte gicks igenom och gillades. Fråga uppkom om åldersbegreppet ungdom.

**Beslut:** FS godkände riktlinjerna efter korrigerings av åldersbegreppet.

b. Rapport tävlingskalendern

Styrelsen tog del av rapporten och dess kommentarer.

**Beslut:** Avseende önskemålet om en förbundspolicy för sektionernas användande av tävlingskalendern så beslutade förbundsstyrelsen att delegera detta till sektionerna.

c. Rapport utbildning

Utbildningsrapporten genomgånngen, inga anmärkningar på förslag om uppbygg eller finansiering. Fråga om mandat att fortsätta arbetet mot extern part för att ta fram den tekniska plattformen.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen konstaterade och beslutade att frågan om fortsatt arbete gentemot extern part ligger inom generalsekreterarens mandat och att det inte behövs något särskilt styrelsebeslut för detta.

d. Skytteforum 2018

Beslut: FS beslutade att datum för skytteforum ska vara 24-25/11 -18.

e. SOK:s årsmöte

JE informerade om att Hans Vestberg avgår som ordförande för styrelsen, till årsmötet ska det därför nomineras personer till ordförandeposten. JE bedömer att vi inte har någon inom egna led samt informerar om att en nominering ska vara valberedningen tillhanda senast 12 mars med motivering.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att Per Palmström ska nomineras av SvSF.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade vidare att överlåts till PJ att tillse att kontakt tas med SOK.

f. Nominering till Olympiska akademins 58:e session

Förbundsstyrelsen informerades om möjligheten att nominera en ung le-



dare till Internationella Olympiska Akademin 58:e session i Grekland. Vid diskussion ansågs Johanna Klemmedsson väl lämpad, som kontaktades och var villig att låta sig nomineras.

**Beslut:** Förbundsstyrelsen beslutade att nominera Johanna Klemmedsson till IOA, och överlät åt PJ att tillse att handlingarna tillsändes IOK i tid.

- g. Brev till styrelsen avseende skytte med halvautomatiska vapen.  
Ärendet föredrogs förbundsstyrelsen av MN. Bordlades för vidare beredning i berörd sektion.
- h. Generalsekreterarens arbetsbeskrivning samt delegationsordningen  
Ett arbete har påbörjats för att klargöra delegationsordningen från förbundsstyrelsen till generalsekreteraren.
- i. Arbetsbeskrivning biträdande generalsekreterare  
Förbundsstyrelsen konstaterade att frågan delvis berörts under SM18-842B och att ett arbete påbörjats. Förbundsstyrelsen konstaterade vidare att det är generalsekreteraren som leder och fördelar arbetet vid kansliet inkluderat behovet av att förtydliga arbetsbeskrivningar.

§SM18-853 Kommunikation

- a. Att kommuniceras från detta möte.  
Punkten bordlagd.

§SM18-854 Nästkommande möten

- FS-möte 16 – 17 mars
- Telefonmöte 4 april
- Förbundsmöte 26 – 27 maj